

Møtereferat

side 1 av 4



Klubb:	Nixies Cheerteam Trondheim	Dato:	08.05.2024
Innkalt av:	Svein Endre Møkkelgård	Kl:	18.00
Møtetype:	Styremøte	Møte nr:	6 - 2024
Møtested:	Flatåshallen, store møterom 2. etg.	Ref:	

Status: T = Til stede/ DT = Delvis til stede / F = Forfall / K = Kopi til info / MI = Møtte ikke

Funksjon	Fork	Person	E-post	S t a t u s	S e n d e s	I n k a l t t i l n e s t e m ø t e
Nixies Cheerteam leder		Svein Endre Møkkelgård	svein@om-as.no	T	x	x
Nixies Cheerteam nestleder		Karina Wittingsrud	karinawi@me.com	F	x	x
Nixies Cheerteam		Tonje Rekstad Jøssund	tonje.rekstad@hotmail.com	T	x	x
Nixies Cheerteam		Siv Aida Rui	siv.rui@adnor.no	T	x	x
Nixies Cheerteam sportslig led.		Arve Ottem	ottemarve@hotmail.com	T	x	x
Nixies Cheerteam		Anders Morken	anders.morke@avisa-st.no	T	x	x
Nixies Cheerteam vara 1		Heidi Julie Walstad	heidi-julie.walstad@ou.trondheim.kommune.no	T	x	x
Nixies Cheerteam vara 2		Marianne Heirsauet	marianneheirsauet@gmail.com	T	x	x

Neste møte:	Dato/kl:	

<p>- Godkjenning av forrige møtereferat. Forrige møtereferat er godkjent.</p> <p>- Godkjenning av innkallingen. Ok</p> <p>Sak 06-27-2024: Organisasjons- og strategiplan; Oppfølging av denne</p> <p>Gjennomgang og evt. revisjon av dette plandokumentet med vedlegg. Viktige tema vil bl.a. være prinsipper/føringer mhp. laguttak, lagsammensetning og endringer som oppstår ila. sesongen.</p> <p>Hvordan vi håndterer tidligere årsmøtevedtak om «trappemodell» for youth og junior i praksis må også drøftes.</p> <p>Prinsipper for laguttak og lagsammensetning neste sesong.</p> <p><i>Stor rekruttering på PeeWee. Vi ser vi har et "tomrom" etter covid på junior og seniorlag. Usikkert hvordan utøvermassen vil være til høsten.</i></p>

Møteinnkalling

Side 2 av 4

Sak nr	Tekst	Frist/Ansvar
	<p><i>Sportslig leder har en plan i forhold til hvordan uttak vil være og vil komme med en retningslinje for hvordan uttak kan gjøres.</i></p> <p>Sak 06-28-2024: Utnevnelse av medlemmer i komitèene Klubben har per i dag mangel på personer i følgende komitè:</p> <ul style="list-style-type: none">● Sportslig <p><i>Det er ikke kommet søknader eller henvendelser i forhold til sportslig komite.</i> <i>Det legges ut på sosiale medier om at vi trenger flere inn til sportslig komite, og venter på at folk melder seg.</i></p> <p>Sak 06-29-2024: Hallsituasjonen neste sesong Sportslig leder redegjør for status tildeling neste sesong under styremøtet. I mellomtiden deltar sportslig leder på møte i hallfordelingsgruppa. <i>Klubben er blitt tildelt halltid likt som i år. Nidarvoll mandager og torsdager frem til over jul. Utfordrende for klubben er å få Spektrum som hall, da det ofte er arrangementer i Spektrum. Hallansvarlig jobber kontinuerlig med dette.</i></p> <p>Sak 06-30-2024: Terminliste sesongen 2024 - 2025 Innspill til terminliste for neste sesong ble drøftet under siste møte.</p> <p>Kick-off i september. Foredrag Sunn idrett? Foredrag Antidoping Norge?</p> <p>Vi kom sist ikke i mål med vintersesongen 25 fordi de nasjonale konkurransene ikke er terminfestet i skrivende stund.</p> <p><i>Vi har enda ikke fått tilbakemelding fra NAIF. Vi venter på tilbakemelding og vil oppdatere terminlisten fortløpende.</i> <i>Vi hadde en kampanje på Sunn Idrett i høst. Der ble det sendt ut informasjon på spond hvor foreldre og utøvere fikk linker til hvor de kunne finne informasjon i forhold til kost og ernæring. Klubben vil sende ut denne informasjonen igjen. Klubben vil også sende ut informasjon om antidoping. Tonje sender ut og Anders legger ut på facebook.</i> <i>Det planlegges kick-off på Orkanger i tidlig i september.</i></p> <p>Sak 06-31-2024: Klubbens økonomi Oppfølging av tidligere vedtak om inndrivning av fordringer. Status på hva som er gjort og videre arbeid.</p> <p><i>Det er en del som ikke har betalt fakturaer fra klubben. Det er derfor igangsatt en prosess med inkasso.</i> <i>Vi har 50 000 kr fra Sparebank 1. Der må styret sende inn kontoinformasjon for å få disse utbetalt, samt gi tilbakemelding på hva disse pengene blir brukt til, da de er ment å brukes til familier som har utfordringer med å betale.</i></p> <p><i>Klubben har fått en begrenset sum som kan benyttes til familier med svak økonomi.</i> <i>Kriterier for bruk av disse midlene må avklares snarest.</i></p>	

Møteinnkalling

Side 3 av 4

Sak nr	Tekst	Frist/Ansvar
	<p>Status reiseregnskap Worlds-turen. <i>Mangler innbetalinger fra flere etter worlds. Det er også en del som ikke har betalt fra NM.</i></p> <p>Sak 06-32-2024: Trondheim Open 2024 – Videre arbeid Status påmeldinger Matsalg – egenregi Sosialt arrangement lørdag ettermiddag/kveld Transport og logistikk Teknisk opprigging Markedsføring Budsjett Roller, prosjektgruppe, ansvar <i>Styreleder skal legge frem et budsjett i forhold til Trondheim Open. Det er ca. 500 påmeldte. Der er derfor forslag om å ha konkurransen over en dag. Styreleder kaller inn til Trondheim Open møte til neste uke.</i></p> <p>Sak 06-33-2024: Klubbens informasjonsstrategi – hvordan forbedre denne? Hvilke kanaler, medier og plattformer skal vi bruke? Formelle og utformelle. Hvem publiserer hva? Instagram; Lukket eller åpen? Karina innleder disk. <i>Styreleder setter dette opp til neste møte.</i></p> <p>Sak 06-34-2024: Antidoping – Ren idrett Resertifisering. Jfr. vedlagte diskusjonsnotat.</p> <p>Sak 06-35-2024: Samarbeid med Flatås IL – Evt. opprettelse av ny gruppe for cheerleading i fleridrettslaget Flatås IL – Evt. nedleggelse av Nixies Cheerteam Trondheim som selvstendig sær-idrettslag Som en oppfølging av sak 04-09-2024 under styremøte 03.04.2024 har styreleder i NCT vært i dialog med styreleder Hans Petter Lodgård i Flatås IL (FIL) og daglig leder Frode Kvamsøy i Flatåshallen AS (FH).</p> <p>Både FIL og FH er interessert i et fortsatt samarbeide med Nixies Cheerteam Trondheim (NCT).</p> <p>FIL er et fleridrettslag med grupper innenfor idrettene badminton, innebandy, volleyball, fotball, friidrett, håndball, langrenn, allidrett og har dessuten egen trimgruppe.</p> <p>FIL har gjennom samtaler vist interesse for et mer omfattende samarbeide med NCT.</p> <p>Flatås IL er eneeier av Flatåshallen AS - et ikke-kommersielt aksjeselskap som eier Flatåshallen med ditto eiendommer og fasiliteter.</p>	

Møteinnkalling

Side 4 av 4

Sak nr	Tekst	Frist/Ansvar
	<p>En mulig løsning vil være at FIL oppretter en egen gruppe (avdeling) for cheerleading under sin «paraply». Dette krever et ekstraordinært årsmøte. Videre at Nixies (NCT) som selvstendig særiddrettsklubb legges ned og at all medlemsmasse overføres til FIL, noe som også krever et eget ekstraordinært årsmøte i NCT.</p> <p>Iflg. styreleder i FIL har gruppene (avdelingene) i FIL selvstendige budsjetter og styrer i stor grad sin egen økonomi.</p> <p><u>Fordelene for NCT vil trolig være flg.:</u></p> <ul style="list-style-type: none">● Mer tilgang til halltid i FH● Medlemmer i et større idrettslag (per i dag har FIL ca. 1.100 medlemmer)● Tilgang til mer administrative, profesjonelle ressurser <p><u>Ulempene for NCT vil trolig være flg.:</u></p> <ul style="list-style-type: none">● Nixies som «merkenavn» vil kanskje drukne?● Må forholde seg til et hovedstyre i FIL – på godt og vondt <p>Idrettskretsen (v/ R. Olsvik) vil kunne være behjelpelig med de formelle prosessene.</p> <p>Styreleder anmoder om at saken tas opp til drøfting og at et evt. mer forpliktende vedtak fattes på et senere tidspunkt.</p> <p><i>Styret diskutert saken på et generelt grunnlag. Et møte med Flatåsen må på plass før dette blir vurdert nærmere. Styret var enige om at saken bør utredes grundig.</i></p> <p>Eventuelt;</p> <ul style="list-style-type: none">● Orientering om aktiviteter i komitéene● Kjøp av dusker● Henvendelse fra forelder Comets● Sponsing fra bedrifter – idrettsetiske forhold● Fastsetting av møteplan fram til sommeren <p>HIPHOP</p> <p>Kjersti Kvernørød, mor til utøver på Hip-Hop lag var innom styremøte og informerte om Hiphop lag. Ga litt generell informasjon om laget.</p>	